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Referat fra Kontaktrådsmøde 

 

 

Dato:  2. juni 2022 

Tidspunkt: 16.00 – 18.00 

Sted:  Rosenvænget Botilbud i Skærbæk 

 

Inviterede: 

 

Socialudvalget: Karen Inger Refslund Andersen  

Kastaniebo: Marieke Heimburger 

Æblevej 1: Kristian Kjærgaard 

Hasselvej 4: Anne Marie Jensen 

LEV: Eva Kjærgaard 

Nøddevej: Anne Christiansen / formand for kontaktrådet 

Områdeleder: Anja Andreasen Schøler 

 

Afbud fra Eva Kjærgaard og Kristian Kjærgaard 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Rundvisning på Rosenvænget. 

 

Tilbudsleder, Helle Golsche Knappe viste rundt. Helle gav en gennemgang af de tiltag, 

der er iværksat og de fremtidige planer.  

 

2. Velkomst v. Anne Christiansen/kontaktrådsformand. 

 

Anne byder velkommen.  

Det besluttes, at kontaktrådsmødet afholdes på Kastaniebo næste gang. Datoerne for 

de næstkommende to møder i halvåret fra august til december meldes ud i mailen 

sammen med herværende referat.  

 

3. Godkendelse og kommentarer til referatet pr. den 28.2 2022. 

 

Der ingen kommentarer. 

 

4. Orientering v. områdelederen 

 

Udviklingsplanen forløber planmæssigt. Der afholdes møde igen med de pårørende den 

20.6. Den endelige plan fremlægges for socialudvalget i august måned. 

 

5. Orientering v. socialudvalget. 

 

Karen Inger stiller sig positivt over for de mange tiltag, der gøres inden for socialområ-

det.  

Jf. det seneste kontaktrådsmøde, vedr. spørgsmålet om kontaktrådets deltagelse i an-

sættelses udvalg: Svaret er, at dette ikke er en mulighed jf. personalejuraen, da der ik-

ke er tale om en bestyrelse. 

Karen Inger vender retur med svar ift. befordrings godtgørelse, samt muligheden om at 

mødes med socialudvalget på det næstkommende møde.   
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Kontaktrådet redegør, med forskellige perspektiver for, det ikke ses som værende mu-

ligt at komme med spareforslag. Derfor en appel til socialudvalget om, at der ikke sker 

besparelser.  

 

6. Orientering fra samrådene. 

 

Nøddevej: Service undersøgelsen er gennemgået og drøftet på det seneste samråds-

møde.  

Der er tvivl om rengøringsstandarden, hvorfor Anja er undersøgende på, om der er af-

talt en konkret ramme. 

 

Borgerne tilbydes koloni i august september.  

 

Hasselvej 4: Den nye tilbudsleder præsenterede sig på det seneste samrådsmøde. Ser-

vice undersøgelsen og tilsyns rapporten fra Social Tilsynet blev gennemgået.  

Der blev drøftet pårørende samarbejde, og muligheden om at krydre samrådsmøderne 

med noget fagligt indhold, evt. med en oplægsholder.  

 

Kastaniebo: Der har ikke været samrådsmøde siden sidst. De øvrige tilbud er der ej 

heller nyt fra.  

 

I samarbejde med tilbudslederne arbejdes der på en aktivitets plan med aktiviteter, 

som borgerne tilbydes, når aktivitets- og samværstilbuddet holder ferie lukket. Mulig-

heder omkring aktiviteter med fysisk aktivitet blev drøftet. Karen Inger nævner, at ” 

Lykkeliga” tilbydes i Toftlund.  

 

Der bliver spurgt ind til løsøre konti – herunder: Om beløbet kan nedsættes imens ud-

gifterne er stigende. Anja er undersøgende på sagen.  

 

7. Orientering v. LEV 

 

Punktet udgår, da Eva ikke deltog i mødet. 

 

8. Drøftelse af praksis omkring kost 

 

Drøftelse om praksis omkring madlavning på tilbuddene.  

Nedenfor fremgår nogle af de betragtninger, der blev fremført:  

Kan tiden forvaltes bedre ved at bestille maden ude fra? 

Mange kommuner bestiller maden fra ekstern leverandør. Tilbagemeldingerne er positi-

ve.  

Man sikrer derved ernæringsmæssigt god kvalitet og sparer tid på de praktiske opgaver 

– herunder egenkontrol mv. Tiden kan i stedet anvendes til den konkrete opgave, som 

myndighed har bestilt omkring den enkelte borger. 

 

9. Evt. 

 

Ingen kommentarer. 

  

  

 

 

 

 

 


